

WLAN Kamera



Heimsicherheit



Für WLAN Netzwerke



Mikrofon & Lautsprecher



110° Winkel



Infrarot



Produkt Info



Mit der FontaHome Kamera haben sie alles im Blick. Sie werden sofort benachrichtigt wenn die Kamera Bewegungen innerhalb ihres Erfassungswinkels von 110° wahrnimmt. Aktivitäten werden in Bild und Ton live in 720p HD Qualität auf Ihr Endgerät übertragen. Sie verfügt über 2-wege Audio und ermöglicht das Sprechen und Hören während der Übertragung. Aufzeichnungen werden auf einer MicroSD Karte gespeichert.

Sie ist mit 8 Infrarot-LEDs ausgestattet und macht auch bei Dunkelheit gestochen scharfe Aufnahmen. Die kompakte Kamera lässt sich leicht und unauffällig montieren und sie ist flexibel einstellbar. Sie verbindet sich problemlos über die FontaHome App mit Ihrem Heim-WLAN. Sie können die Kamera mit anderen Fontastic Smart Home Geräten kombinieren und über die FontaHome App für iOS- und Android steuern.

Technische Daten:

- WLAN Standard: Generation 4 (2,4GHz), Reichweite 45 m
- Stromversorgung: Micro-USB, 5V DC 0.65A
- Auflösung: 720p, 25fps / Video Horizontal oder Vertikal
- Infrarot LEDs für Aufnahmen bei Dunkelheit
- Erfassungswinkel: 110°
- Eingebautes Mikrofon und Lautsprecher
- Speicher: MicroSD, MicroSDHC, MicroSDXC bis zu 128GB
- Betriebstemperatur: 0°C - 40°C
- Betriebsfeuchtigkeit: 20% - 85%
- Abmessungen: 120 x 70 x 70 mm
- Gewicht: 103 g

Art.Nr.:253867

EAN:4024559253867

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice

WiFi Camera



Home Security



For WiFi Network



Microphone & Speaker



110° Angle



Infrared



Product Info



With the FontaHome Camera you always have everything in view. You will be instantly notified when the camera detects motion within its 110° field of view. Activity will be recorded in 720p HD video and audio and sent to your device. It is equipped with 2-way Audio and allows you to hear and speak during transmission. The recordings will be saved on the MicroSD card.

The camera is equipped with 8 infrared LEDs and produces sharp images even in darkness. The camera can be mounted simply and discretely and can be adjusted flexibly. It connects to FontaHome App via your Home Wi-Fi.

You can combine the camera with other Fontastic Smart Home devices and operate it through the FontaHome App for iOS and Android.

Technical Data:

- Wi-Fi Standard: Generation 4 (2,4GHz), Range 45m
- Power supply: Micro-USB, 5V DC 0.65A
- Resolution: 720p, 25fps / Video Horizontal or Vertical
- Infrared LEDs for sharp images in darkness
- Field of View: 110°
- Built-in microphone and Speaker
- Storage: MicroSD, MicroSDHC, MicroSDXC up to 128GB
- Operating temperature: 0°C - 40°C
- Operating humidity: 20% - 85%
- Dimensions: 120 x 70x70 mm
- Weight: 103 g

Art.Nr.:253867

EAN:4024559253867

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice